
                                                                                                                                                                                                                                                           

   
Norsk Forum for kvalitet i helsetjenesten 

 
Referat fra styremøte nr. 1 2019 

 
 
Tid: 21. januar kl. 16:00-16:30  
Sted: Telefonmøte 
 
Til stede: Kari Elisabeth Sletnes (KES) referent, Elisabeth Huseby (EH), Elisabeth 
Cecilie Klæbo Reitan (ECKR), Kristin Tveitnes (KT). 
 
Ikke til stede: Geir Norheim (GN), Bente Gunnarshaug (BG), Einar Bugge (EB), 
Sigrid Askum (SA). 
 

 

Sak Innhold Resultat/vedtak Ansvar
/frist 

1/19 Godkjenning av 
møteinnkalling(e-post) 

Godkjent 
 

KES 
 

2/19 Godkjenning av referat fra 
siste møte 

Godkjent tidligere KES 

3/19 Rigging av 
Kvalitetskonferansen 2019 
 

I møtet 7.11 diskuterte styret planer for videre arbeid. Etter dette 
møtet har det fremkommet et forslag om å arrangere en workhop 
for innspill til Kvalitetskonferansen 2020, og veien videre for 
NFKH. Hvor vil vi, hvordan skal vi komme dit, hva er 
målgruppene, og hvilket ambisjonsnivå skal vi ha. Det var enighet 
om å planlegge for en workshop i august/september på Thon Hotel 
Arena, Lillestrøm. Hensikten er å få innspill til videre 
satsningsområder for NFKH både organisatorisk og 
innholdsmessig. I tillegg fordeling av oppgaver i styret. 
 
Fremdrift videre:  

• Det blir et fysisk styremøte fra kl. 10-15 fortrinnsvis før 
påske– Sigrid sender en doodle for å avklare dag. 

• Tema på dette styremøtet blir innhold i workshopen, antall 
deltakere, hvem skal inviteres mm.  

• Fysisk styremøte kvelden før workshopen. 
• Generalforsamling i tilslutning til workshopen. 
• Kristin legger ut informasjon på hjemmesiden om at det 

ikke blir Kvalitetskonferanse i 2019, men en workshop i 
august/sept om veien videre, og at vi kommer tilbake til 
mer informasjon om denne.  

• Kristin administrerer e-post adressen vår, Facebook, 
nettsiden og kontakt med drifter av denne. 

• Vi legger opp til en kvalitetskonferanse i 2020 over en dag. 

KES 
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